
Bijbelrooster dinsdag 30 april t/m maandag 6 mei  
Elke week besteedt Puntuit aandacht aan Bijbelstudie rond een bepaald onderwerp. Komende week is het thema ”De 

Koning en Zijn Koninkrijk”, in samenwerking met het  Landelijk Contact Jeugdwerk (LCJ). 

 

Dinsdag 30 april 

Leve de koning(in)! Psalm 72 

Koninginnedag was als kind altijd een bijzondere dag. Vaak gingen wij vanuit Scheveningen ergens in Den Haag langs de 

route staan waar de Gouden Koets voorbijkwam. Mijn dag was pas echt goed als ik een glimp van de koningin had 

opgevangen. Ik zwaaide met mijn vlaggetje en riep zo hard ik kon: “Leve de koningin!” Dat was toen nog Juliana. Nu is het 

nog koningin Beatrix en na vandaag is haar zoon koning. Leve de koning! 

Psalm 72 steekt ook de loftrompet op de koning. Op de grote koning. Het is een lied voor de kroonprins van Israël, de zoon 

van David. Voor Salomo, de vredevorst. Maar je komt in Psalm 72 ook de grote Zoon tegen, Die meer is dan Salomo. Hij is 

de Vredevorst bij uitstek. Hij zal de nooddruftige redden en die geen helper heeft. Wat is het volk goed af met zo’n koning. 

Heb jij ook al heerlijkheid mogen ontdekken in deze Koningszoon? Hij maakt het ook nog vandaag waar: “’t Behoeftig volk, 

in hunnnen noden, in hun ellende en pijn, gans hulpeloos tot Hem gevloden, zal Hij ten Redder zijn.” Wie dat mag ontdekken 

wordt nooit moe om Zijn lof te zingen. En eens zul je bij die grote menigte voor Zijn troon staan, misschien helemaal 

achteraan, maar toch uit volle borst meezingen: “Leve de Koning!” Want Zijn Naam moet eeuwig eer ontvangen. 

 

Woensdag 1 mei 

Een loflied op de Koning. Psalm 47  

Vandaag lezen we in Psalm 47 over Gods Koningschap. Dit Koningschap in Christus maakt bekering noodzakelijk. Eveneens 

komt hieruit de oproep ‘Gelooft het Evangelie’. Tot ons levensbehoud. Deze twee opdrachten zijn verbonden aan de 

verkondiging van het Evangelie van Gods Koninkrijk. Zonder bekering en geloof in het Evangelie is het onmogelijk het 

Koninkrijk van God binnen te gaan. De bekering houdt een totale verandering van onze innerlijke gezindheid in.  

Wij allen moeten van eigen-zinnig veranderd worden tot de gezindheid van Christus. Is dit eigen werk? Nee! Het is Gods 

werk in ons. De Heilige Geest bewerkt die innerlijke reactie op de prediking van het evangelie. Bekeer je, doe boete, heb 

berouw, belijdt je zonde tegenover de HEERE. Wij willen zelf dé koning van ons leven zijn. Wij zitten op de troon van ons 

leven. Van nature zijn we eigen baas. Ontdekkende prediking is nodig om ons dat geestelijk inzicht te geven. Het Evangelie 

roept ons op Koning Jezus te erkennen tot ons levensbehoud. Wie Hem zoekt, vindt hét Leven. 

 

Donderdag 2 mei 

Mijn levensschat. Mattheus 6 vers 19 tot 24 



Wat, wie staat in jouw leven op de eerste plaats? Jezus zegt tegen Zijn discipelen: “Zoek eerst..”. Hij vraagt eigenlijk: welke 

levensschat zijn jullie aan het verzamelen? Een schat op aarde of in de hemel? Wie dien je? God, de hemelse schat of 

Mammon, de aardse schat? “Want, waar uw hart is, daar zal ook uw hart zijn.” Jezus dwingt Zijn discipelen toen en ons 

vandaag tot het maken van bewuste levenskeuzen.  

Wat staat op de eerste, de tweede, de derde plaats in jouw leven? Waar gaat jouw hart, het actiecentrum van je leven naar uit? 

Naar aardse schatten alleen? Je geld? Je bezittingen? Je uiterlijk? Je kleding? Eten en drinken? Leef je alleen voor deze 

dingen? Natuurlijk kunnen we niet zonder geld, kleding, eten. Maar de vraag is of je leven daardoor beheerst wordt. De 

Heere Jezus zegt: “Zoek eerst..” de hemelse schat: God, Zijn woord, Zijn genade en vergeving. Om Jezus’ wil.  

 

Vrijdag 3 mei 

Horen en horen is twee. Mattheus 13 vers 1 tot 13 

Wat bedoelt de Heere Jezus met de raadselachtige woorden over hebben en niet hebben, over méér krijgen of niets 

overhouden? Hij legt daarmee uit, waarom Hij in gelijkenisvorm spreekt. Jezus wil er iets mee aanduiden of Zichzelf en Zijn 

werk. Maar wát Hij ermee wil zeggen is niet zomaar duidelijk. Dat vraagt van ons om door te denken en vooral om door te 

vragen. Elke gelijkenis is als het ware een uitnodiging van de Heere Jezus: vraag Mij toch om je verder te helpen!  

Maar dan blijkt de crisis, de scheiding die er tussen mensen is. Als we al luisterend op Hem betrokken zijn geraakt zullen we 

dóórvragen. Dan worden we ook verder geleid! Maar het kan met Zijn Woord ook gaan als met dat zaad, dat op ongeschikte 

bodem viel. Het lag er, maar werkte niets uit. Zo kunnen wij het evangelie ‘hebben’ zonder dat we mensen worden die vragen 

naar de Heere en Zijn Rijk. Dan blijft er tenslotte ook niets van over. Als Jezus dan zegt dat er mensen zijn aan wie het ‘niet 

gegeven’ is, klinkt dat beangstigend. Wíl God dan misschien niet geven? Denk dat nooit. Maar Hij kan Zijn gaven alleen 

kwijt… in uitgestoken lege handen. Wie bidt, die ontvangt. Ook vandaag! 

 

Zaterdag 4 mei 

Blaas de bazuin. Hosea 8 vers 1 tot 3 

Taptoe. Vandaag wordt het trompetsignaal weer geblazen. Taptoe, signaal van de rust, einde van de dienst. Vanavond om 8 

uur, voorafgaande aan de twee minuten stilte ter herdenking van de gevallenen van de Tweede Wereldoorlog; en van zovelen 

meer die ook in andere oorlogen en opstanden hun leven gaven voor de vrede.  

In deze profetie wordt ook de bazuin geblazen. Maar het is niet het rustsignaal van de vrede. Het is een alarmsignaal omdat er 

geen vrede is. Ja de wapens zwijgen wellicht, en de mensen leven in rust voort. Maar daarmee is het nog niet echt vrede, 

sjalom.  

Vrede is immers meer dan de afwezigheid van oorlog. Vrede is de aanwezigheid van God en het leven met Hem. Vrede is dat 

we de HEERE God dienen. Daar komt het voor ons vandaag in onze samenleving ook op aan! Om God te kennen en te 

dienen heeft Hij, Gods eigen Zoon, Zijn leven gegeven. Wie die ‘dodenherdenking’ in acht neemt, wie een beetje doorheeft 

wat het betekent dat Hij Zijn leven heeft ingezet, die zal God willen dienen, en Hem alleen! 

 



Zondag 5 mei 

De Koning die vrijheid brengt. Galaten 5 vers 1 en 13 tot 26 en Hosea 8 vers 4 tot 6 

Vandaag is het bevrijdingsdag. Wat tientallen jaren geleden gebeurde geeft ons dank en vreugde. Israël was een vrij volk. 

Vrij, omdat de HEERE het bevrijd had uit de macht van Egypte, vrij omdat het Hem toebehoorde. Het is opvallend en 

ontzettend dat Israël zich op een of andere manier verzette tegen die vrijheid. Meteen bij de verbondssluiting op Sinaï ging 

het al mis: de mensen maakten een gouden kalf om te aanbidden; volgens Hosea staat er zo’n kalf in Samaria. Koningen 

volgen de HEERE niet en de mensen knielen voor afgodsbeelden. Ze zagen kennelijk niet in dat wanneer je je losmaakt van 

de HEERE je niet vrij meer bent, maar gebonden.  

En jij? Wil je werkelijk vrij zijn? Buig dan onder de heerschappij en hoede van Koning Jezus; belijd Zijn Naam in de 

samenleving, leef volgens Zijn wil. Afgoden hebben we vandaag ook, en hoe makkelijk buigen we voor hen? We denken vrij 

te zijn als we ons kunnen uitleven op allerlei gebeid. Maar feitelijk bind je je aan machten die je in hun greep houden. Echte 

vrijheid is: leven door de Geest van Christus.  

 

Maandag 6 mei 

Wind zaaien en storm oogsten. Hosea 8 vers 7 tot 10 en Galaten 6 vers 7 tot 10 

We komen nog een keer terug op bevrijdingsdag. Dat wij in ons land vrede hebben komt ons niet aanwaaien: het heeft bloed, 

zweet en tranen gekost. Mensen, jonge mensen vaak, hebben hun leven gegeven voor ons. Zij gingen voor de vrede en voor 

de vrijheid. Velen hebben de gevolgen van hun inzet en opoffering niet gezien: ze zaaiden met tranen maar zagen niet met 

blijdschap de oogst. Daarom moeten wij te meer de vrede en welvaart waarin we leven goed moeten gebruiken. Hoe ga je om 

met die kostbare vrijheid?  

Wie wind zaait zal storm oogsten. Paulus haalt deze woorden min of meer aan in Galaten 6: wie op de akker van het vlees 

zaait, wie de zonde zaait, zal verderf oogsten. Maar wie op de akker van de Geest zaait, zal eeuwig leven oogsten. Vrede en 

vrijheid willen beschermd en ingevuld worden. Niet door zelfzuchtige vrijheid, maar door de Geest te zaaien, de Geest te 

laten waaien in ons leven en om ons heen, zodat ook anderen mogen ademen en leven.  

 


